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Protokół z posiedzenia 
Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeostwa Publicznego  

z 24 stycznia 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy  
ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie 24 stycznia 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Rafał Kuczera – przewodniczący  
Adam Łud - wiceprzewodniczący 
Artur Dawydzik 
Jacek Kiszkis 
Gerard Piegza 
Marek Smaruo 
W posiedzeniu wzięli udział ponadto:  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss 
Wójt Gminy – Jan Murowski  
Zastępca Wójta Gminy -  Stefan Hajda  
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XLI/315/10 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 

30 czerwca 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

2. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli na rok 2012. 

3. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 

Krupskim Młynie. 

4. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Paostwa Barbary i Mirosława Juroszków w 

sprawie wykupu lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w Krupskim Młynie przy ul. 

Zawadzkiego 8. 

5. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Wacława Łuczaka w sprawie wykupu 

lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 5. 

6. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Paostwa Małgorzaty i Zbigniewa Zielonków 

w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego w Krupskim Młynie przy ul. 

Świerczewskiego 2. 

7. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej 

Paostwowego Instytutu Badawczego Oddział Kraków Dział Służby Pomiarowo-Obserwacyjnej 

w Katowicach dot. użyczenia nieruchomości gruntowej o pow. 4 m2 położonej w Krupskim 

Młynie przy ul. Głównej (przy rzece Mała Panew). 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Tomasz Górnicz). 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Wiesław Górnicz). 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Paweł Maciejski P.H.U. MOTOTREND). 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy do lat 3 

(PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. o.o.).  

12. Sprawy bieżące. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku. 

Ad. 1. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XLI/315/10 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 

30 czerwca 2010 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  
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Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia 

przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 
Ad. 2.  
 Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli na rok 2012. 
Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 3. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w 
Krupskim Młynie. 
Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 4.  
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Paostwa Barbary i Mirosława Juroszków w 

sprawie wykupu lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w Krupskim Młynie przy ul. Zawadzkiego 8. 

Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały a Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 
Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Pana Wacława Łuczaka w sprawie wykupu 

lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w Krupskim Młynie przy ul. Kasprowicza 5. 

Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 

uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 
Ad. 6. 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Paostwa Małgorzaty i Zbigniewa Zielonków 
w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego w Krupskim Młynie przy ul. Świerczewskiego 
2. 
Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 
uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 7. 
 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej 
Paostwowego Instytutu Badawczego Oddział Kraków Dział Służby Pomiarowo-Obserwacyjnej w 
Katowicach dot. użyczenia nieruchomości gruntowej o pow. 4 m2 położonej w Krupskim Młynie przy 
ul. Głównej (przy rzece Mała Panew). 
Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 
uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Tomasz Górnicz). 

Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 

uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 
Ad. 9.  
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Wiesław Górnicz). 
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Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 

uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 
Ad. 10.  
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu do lat 3 (p. 

Paweł Maciejski P.H.U. MOTOTREND). 

Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 

uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

W związku z tym, że projekt uchwały dotyczył dzierżawy  garażu podmiotowi spoza gminy radny Jacek 
Kiszkis wnioskował o zastanowienie się nad zasadami wynajmu lokali użytkowych na terenie gminy, i 
byd może dobrze byłoby zawęzid krąg podmiotów wynajmujących lokale użytkowe wyłącznie do 
mieszkaoców gminy.  Zabierając głos w sprawie propozycji radnego, Zastępca Wójta wyjaśnił, że 
dotychczasowa praktyka nie ograniczała możliwości dzierżawy lokali użytkowych tylko do 
mieszkaoców gminy a ponadto dzierżawca garażu, którego projekt uchwały dotyczy dotrzymuje 
warunków dzierżawy, płaci regularnie czynsz i nie posiada zaległości więc trudno byłoby dzisiaj bez 
szerszej dyskusji na ten temat zmieniad zasady. Jednak niezależnie od powyższego  każda umowa 
posiada zapisy o możliwości wypowiedzenia i rozwiązania umowy więc gdyby pojawiła się taka 
koniecznośd umowę można będzie zakooczyd.  Ponadto Zastępca Wójta poinformował, że w związku 
z  potrzebą wygospodarowania  garażu na potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej  w Krupskim Młynie 
we wszystkich przedłużanych umowach dzierżawy garaży przewidziano zapisy  ułatwiające szybsze 
wypowiedzenie umowy w ściśle określonych sytuacjach.  
 
Ad. 11. 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy do lat 3 

(PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. o.o.).  

Zastępca Wójta oraz Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie podjęcia przedmiotowej 

uchwały a Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Ad. 12. 
Sprawy bieżące. 

1. Rafał Kuczera przedstawił obecnym: 
a) sprawozdanie z pracy Komisji Terenowej, stanowiące załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
b) plan pracy Komisji Terenowej na I półrocze 2012 rok,  stanowiący załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby zaprosid na posiedzenie Komisji radnej 
powiatowej – p. Gerdy Ochman. Przewodniczący Komisji odpowiedział, że takie 
zaproszenie zostanie wystosowane.  

2. Jacek Kiszkis:  
a) wnioskował, aby podjąd działania wspierające mieszkaoców jednego z budynków przy ul. 

Dąbrowskiego, którzy narażeni są na uciążliwe zachowanie jednego z lokatorów. Radny 
Łud popierając wniosek zaproponował aby udzielid im fachowej pomocy np. prawnej. 
Zastępca Wójta podkreślił, że Wójt musi działad w granicach obowiązującego prawa. W 
związku z tym, że budynek jest własnością Spółdzielni Mieszkaniowej „Chemik”  Wójt 
może jedynie skierowad do władz Spółdzielni pismo z prośbą o podjęcie bardziej 
zdecydowanych działao zgodnie z posiadanymi kompetencjami.  

b) prosił o informację na temat realizacji wniosku zgłaszanego na jednej z poprzednich sesji, 
a dotyczącego zmiany trasy autobusu MZKP dojeżdżającego do Krupskiego Młyna o godz. 
5.28.  
Wójt Murowski wyjaśnił, że rozmowy w tej sprawie zostały rozpoczęte i raczej nie widzi 
problemu z pozytywnym rozpatrzeniem tego wniosku przez władze MZKP.  

c) pytał czy będzie dokonywana wycinka drzew (topoli) przy ul. Głównej? Wójt 
odpowiedział, że drzewa te znajdują się w pasie drogi powiatowej  i jej właścicielem jest 
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Powiat Tarnogórski więc po jego stronie leży załatwienie spraw formalnych związanych z 
wycinką topoli. 

3. Marek Smaruo: 
a) wnioskował o naprawę drogi wzdłuż domków na Ziętku – są tam duże dziury oraz kałuże; 

Wójt Murowski odpowiedział, że  droga nie jest własnością gminy – więc nie można 
dokonywad tam prac – jeśli tylko dojdzie do jej przejęcia od Lasów Paostwowych wtedy 
będzie można nią zarządzad; 

b) zgłosił, że na terenie Ziętka  obok bloku Nr 16 oraz na ścieżce przy placu zabaw dla dzieci 
w przypadku obfitych opadów tworzą  się  sporych  rozmiarów rozlewiska wody  
utrudniające mieszkaocom poruszanie się po osiedlu. 

4. Artur Dawydzik: 
a) zgłosił koniecznośd naprawy załamanej  studzienki k/piekarni przy ul. Głównej; 
b) chciał się dowiedzied kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie przystanku k/tzw. Starej 

Bramy – Wójt Gminy odpowiedział, że podmiotem odpowiedzialnym za to zadanie jest 
NITROERG. 

c) przypomniał o konieczności podjęcia działao mających na celu zabezpieczenia gminy 
przed skutkami ewentualnej powodzi czy innych klęsk żywiołowych. 
Wójt odpowiedział, że taką informację przedstawi  radnym w najbliższym czasie.  

5. Adam Łud: 
a) zaproponował, żeby poczekad z decyzją o sprzedaży mieszkao komunalnych do czasu 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany zasad sprzedaży lokali mieszkalnych. Przewodniczący 
Rady Gminy wyjaśnił, że podjęcie uchwały w sprawie zmiany zasad nie nastąpi od razu i 
będzie wymagało  czasu a zainteresowani wykupem swoich mieszkao oczekują już teraz 
na konkretne decyzje 

b) wnioskował o podniesienie pojemnika na śmieci przy bloku Nr 1 przy ul. Powstaoców Śl. 
1; obok tworzy się kałuża, która uniemożliwia dojście do pojemnika 

c) poinformował, że cyklicznie zrzucane są nieoczyszczone ścieki do Małej Panwi w 
Krupskim Młynie przy moście wiszącym (najczęściej w sobotę i w niedzielę); prosił o 
sprawdzenie skąd one pochodzą i poinformowanie radnych; 

d) pytał czy budynek sportowy ma oczyszczalnię ścieków?  Z jaką częstotliwością wywożone 
są osady i kiedy ostatnio były wywożone? 
Zastępca Wójta poinformował o działaniach prowadzonych w oczyszczalni w budynku 
sportowym, przypomniał również, że w najbliższym czasie przeprowadzona będzie 
modernizacja oczyszczalni i budowa kanalizacji tej strony Krupskiego Młyna. 

6. Przewodniczący Rady Gminy poinformował o:  
a) wydanych przez Wójta Gminy decyzji o wycince drzew na terenie gminy; 
b) planowanym wspólnym posiedzeniu Komisji poświęconym zmianie zasad sprzedaży 

mieszkao komunalnych; 
c) tym, że w Krajowy Bank Gospodarki Wodnej organizuje konsultacje na temat aktualizacji 

planu gospodarki wodnej, będą trwały do 29 lutego br.;  
 
  
Posiedzenie Komisji zakooczyło się o godz. 17.00 
 
Na tym protokół zakooczono i podpisano: 
 
(-) Rafał Kuczera (-) Adam Łud (-) Artur Dawydzik (-) Jacek Kiszkis (-) Gerard Piegza (-) Marek Smaruo  

 
Prot. K. Michałek  
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 
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    Zał. 1 do protokołu  
    Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeostwa Publicznego 
    z 24 stycznia 2012 roku 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 6 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 



 7 

   zał. 2 do protokołu  
                   Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeostwa Publicznego  

           z 24 stycznia 2012 roku 

 

 

Plan pracy Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego na 2012 rok 

 

 Komisja w 2012 roku będzie zajmowała się głównie sprawami będącymi w jej 

kompetencji i w zależności od aktualnych potrzeb. Priorytetem Komisji będą objazdy po 

Gminie – wiosną i latem. Planujemy też tradycyjne spotkania z przedstawicielami OSP w 

Potępie i Krupskim Młynie oraz z komendantem Posterunku Policji Tworogu na temat 

bezpieczeństwa w Gminie. W zależności od posiadanych wolnych zasobów mieszkań 

komunalnych Komisja także będzie spotykała się z oczekującymi na przydział lokali 

mieszkańcami. Po wizycie w OSP w Krupskim Młynie planuje się też wyjazd na spotkanie ze 

strażakami w OSP w Potępie. Na bieżąco Komisja będzie zajmowała się sprawami na 

Komisjach przedsesyjnych. 
  

 

Przewodniczący Komisji Terenowej  

i Bezpieczeństwa Publicznego  

Rafał Kuczera 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


